
Vážení obèané,
v letošním roce Vás chceme co nejvíce informovat o dìní v obci a tak jsme po delší odmlce 
pøistoupili k vydávání obecního zpravodaje ètyøikrát roènì. Budete mít èerstvé informace o 
èinnosti jednotlivých spolkù, organizací a v neposlední øadì o akcích , které zabezpeèuje obec.

V posledních mìsících jste jistì zaznamenali „stavební ruch“ v 
obci, kdy se zapoèalo s revitalizací høbitova, rekonstrukcí 
vozovky, zateplením sokolovny a opravou chodníkù na horním 
konci. Tyto všechny akce byly podpoøeny Olomouckým krajem, 
Státním fondem životního prostøedí a také Ministerstvem pro 
místní rozvoj, které nám pøidìlilo dotaci 
za loòské vítìzství v soutìži Vesnice roku 
2011. Dotace z vítìzství Vesnice roku, by 
nám mohly pøicházet každý rok, urèitì 
bychom vìdìli jak s nimi naložit a které 

zákoutí obce ještì potøebuje opravit nebo zrenovovat. Bohužel to ale není 
možné, jelikož je to soutìž a pøihlašují se obce, které na pomyslnou zlatou 
pøíèku ještì nedosáhly. V letošním roce se do soutìže z Olomouckého 
kraje pøihlásilo celkem 20 obcí a v termínu od 11.-18.6. probìhlo 
hodnocení komisaøù vèetnì mé malièkosti a byla vybrána vítìzná obec a 
pøidìleny jednotlivé stuhy. Zvítìzila obec, která se do soutìže hlásí již 
nìkolik let,  ale zatím byla ohodnocena jen diplomy za aktivity, které se v 
obci konají.V dobì uzávìrky tohoto èísla, musím držet mlèenlivost a neprozradit prvenství, ale až 
budete èíst tento zpravodaj , tak se jistì z regionálního tisku dozvíte, která byla ta nej…
Pøi hodnocení jsem mìla možnost navštívit obce  a poznat jejich kulturní a spoleèenský život, také 

projekty, které jsou velmi motivující a urèitì z tohoto týdenního 
hodnocení budu hodnì èerpat a v naší obci se také nìkteré 
projekty, které byly zajímavé objeví. Jsem ráda, že po dobu 
dvou let mùžu obce Olomouckého kraje navštìvovat a hodnotit, 
je to velmi inspirativní.
Ještì jedna malièkost na závìr, blíží se prázdniny, èas 
dovolených a výletù, chtìla bych Vám všem popøát krásné léto 
plné sluníèka, hlavnì si odpoèiòte po nároèné prácí a naèerpejte 
síly na další období.

 Petra Koènarová - starostka                                              

è.  29  èerven  2012



Informace z obce: chodníku bydlí.· Rekonstrukce vozovky  
provedla firma JR Stavby Olomouc, · Rekonstrukce živièného 
živièný povrch provedla firma povrchu u bytovek  provede firma 

Investièní akce v obci:
Strabag, s.r.o., finanèní náklad 3,7 Skanska, a.s., finanèní náklad 375 tis. 

· Revitalizace høbitova   mil. Kè, hrazeno z Olomouckého Kè /dotace 300 tis. Kè/. Práce budou 
provedla firma Strabag, s.r.o., kraje v plné výši/ Správa silnic zahájeny v mìsíci èervenci, pøed 
finanèní náklad 980 tis. Kè, /dotace Olomouckého kraje/. Do konce tímto zahájením je nutno opravit 
600 tis. Kè/ , akce ukonèena 31.5 èervna budou veškeré práce silnièní obrubníky a v nìkterých 
2012. Dlouho jsme váhali, jestli dokonèeny. Potìšující je, že jednání pøípadech vymìnit za nové, u 
plánované mlatové chodníky na s øeditelstvím Správy silnic bytovek vznikne podélné parkovací 
høbitovì zrealizovat, zjiš�ovali jsme Olomouckého kraje ve vìci opravy stání urèené pouze pro os. auta.
na rùzných místech v okolí, zda zatáèky u Porubského bylo pozitivní · Restaurování køížku u 
„onen“ mlat bude pro zdejší høbitov a tento úsek, který byl dlouhodobì Palackého  provádí p. Paroubek 
vhodný. Nakonec jsme zjistili, že nevyhovující se podaøilo taktéž Martin, Olomouc, finanèní náklad 
tato technologie je aplikována v opravit. 61 tis. Kè / dotace 50 tis. Kè/, práce 
parku Ès. legií v Hranicích a mìli 

byly zahájeny koncem kvìtna, · Z a t e p l e n í  s o k o l o v n y   
jsme rozhodnuto. Výsledek jste již 

provádí firma Dehon, s.r.o.,okna dokonèeny budou do  1 mìsíce.
mìli možnost posoudit. Také se 

dodala firma Monty-Petr Valuch, · Poøízení radiostanice pro zrenovovaly brány na høbitovì a 
vnitøní mobiliáø  fy Trend Bystøice SDH Skalièka  finanèní náklad 20 èeká se na renovaci pumpy, aby opìt 
p/H, NOEL Partutovice. Práce tis. Kè / dotace 10 tis. Kè/mohla fungovat a èerpat vodu. Jak 
budou dokonèeny do konce èervna. · Cyklostezka Beèva /“ jste si všimli, tak byly odstranìny 
Finanèní náklad 1,3 mil. Kè / dotace Kaèena  Hustopeèe“/  od mìsíce nevhodnì vypadající popelnice ze 
1 mil. Kè. ing. arch . Stanislav èervna budou zapoèaty práce na této høbitova a nahrazen jedním 
Vrubel zpracoval barevné návrhy cyklostezce, finanèní náklad 9 mil. odpadkovým košem, který slouží 
fasády sokolovny, /žlutou a zelenou/, Kè /dotace z ROP, Olomouckého pouze na vyhoøelé svíèky. Touto 
pøiklonili jsme se k zelené fasádì. kraje a podíl obcí Špièky, Milotice cestou bych chtìla znovu upozornit, 
Snad se Vám bude líbit stejnì jako n/B, Hustopeèe n/B /, povrch bude aby biologický odpad byl ukládán za 
nám. asfaltový.høbitovní zeï, kde je skládka k tomu 

· Oprava chodníkù  provádí · Z ø í z e n í  M i n i m u z e a  urèená. Další zmìnou bude, že 
firma Rada Václav, Ústí, finanèní námoøníka Toma  pøed dvìma dny hlavní brána bude zamèená, vstupní 
náklad 630 tis. Kè, /dotace 500 tis. jsme obdrželi pozitivní zprávu, branka otevøená, aby nevjíždìly na 
Kè/, stavba bude dokonèena do dotace na poøízení minimuzea byla høbitov kamenické firmy a pohøební 
konce èervna. Pokládka zámkové pøiznaná, práce budou zapoèaty od služba. K tomuto úèelu je zøízeno 
dlažby se provádí podél rodinných zaèátku pøíštího roku 2013, parkovištì pøed høbitovem. Klíèe od 
domù a tak se snažíme vycházet slavnostní otevøení cca v polovinì hlavní brány budou na obecním 
maximálnì vstøíc požadavkùm roku (budete vèas informováni).úøadì.
obèanù, kteøí u tohoto opraveného 

Upozornìní pro obèany:

1. Žádáme obèany , aby neparkovali  svá os. auta na chodnících, hlavnì na tìch novì 
zrekonstruovaných. Auta brání volné chùzi chodcùm a hlavnì dìti musí vstupovat do vozovky a tím 
mùžou být ohroženy projíždìjícími auty, dále se tento zrekonstruovaný chodník zbyteènì devastuje.

2. Žádáme obèany, aby udržovali poøádek u kontejnerù na tøídìný odpad, hlavnì u sokolovny, 
v poslední dobì se na tomto místì dost èasto vyskytují odpady, které patøí do sbìrného dvora.

3. V pøípadì, že budete odvážet odpad do sbìrného dvora, je nutno kontaktovat Obecní úøad 
Skalièka. Firma Ekoltes, a.s. Hranice již bezplatnì neposkytuje obèanùm ze Skalièky sbìr tohoto odpadu. 
Fakturace za tento odpad je zasílána jednotlivì za obèany na obecní úøad.

Obecní úøad



Zastupitelstvo obce schvaluje: · 2 0 / Z O - 2 0 1 2  -  D l e  · 27/ZO-2012 - Návrh smlouvy 
doporuèení výbìrové komise o vìcném bøemenu se spoleèností 
dodavatele na veø.  zakázku ÈEZ dle pøedloženého návrhu /p.è. 

· 14/ZO-2012 - Návrhovou 
„Zpracování územního plánu“ – ing. 324/2/

komisi ve složení: Kamas Zbynìk, 
arch. Stanislava Vrubela s cenovou · 28/ZO-2012 - Návrh smlouvy 

ing. Patrik Janda, Cifrová Eva
nabídkou 393 600 Kè vè. DPH. o smlouvì budoucí o vìcném 

· 15/ZO-2012 - Program 
· 2 1 / Z O - 2 0 1 2  -  D l e  bøemenu se spoleèností ÈEZ dle 

zasedání  zas tup i te ls tva  d le  
doporuèení výbìrové komise pøedloženého návrhu /pøipojení RD p. 

pøedloženého návrhu
dodavatele na veø.  zakázku Krasòáka/

· 16/ZO-2012 – Doplnìný 
„Revital izace høbi tova“ f i rmu · 29/ZO-2012 -  pøíspìvek pro 

návrh rozpoètu obce na rok 2012 dle 
STRABAG, a.s. – odštìpný závod seniory ve výši 5 Kè/obìd/senior

pøedložené pøílohy návrhu zmìn ve 
Olomouc s cenovou nabídkou 980 · 3 0 / Z O - 2 0 1 2  -  N á k u p  

výši 17 610 374 Kè na stranì pøíjmù i 
565 Kè vè. DPH osobního auta pro potøeby obce, zn. 

výdajù
· 22/ZO-2012 - Návrh smlouvy ŠKODA FABIA, pøedpokládaná cena 

· 1 7 / Z O - 2 0 1 2  -  D l e  
s Olomouckým krajem o poskytnutí 139. 000,- Kè

doporuèení výbìrové komise 
dotace z Programu Obnova staveb · 31/ZO-2012 -  Øád na 

dodavatele na veø. zakázku „Oprava 
drobné architektury místního používání služebního vozidla obce 

chodníkù na parcele 53/1,53/2,53/3 
významu v Ol. Kraji ve výši pøiznané Skalièka dle pøedloženého návrhu

a 120 “  - firmu Rada Václav, Ústí 125 
dotace 50 000 Kè. · 32/ZO-2012 -  novelizaci 

s cenovou nabídkou 630 394,05 Kè 
· 2 3 / Z O - 2 0 1 2  -  P ø i j e t í  vnitøní smìrnice pro poskytnutí 

vè. DPH
pøíspìvku od Olomouckého kraje na pøíspìvku na stravování pro 

· 1 8 / Z O - 2 0 1 2  -  D l e  
poøízení vìcné techniky pro SDH zamìstnance obce a uvolnìné èleny 

doporuèení výbìrové komise 
Skalièka ZO dle pøedloženého návrhu

dodavatele na veø. zakázku „Oprava 
· 2 4 / Z O - 2 0 1 2  -  · 3 3 / Z O - 2 0 1 2  -  P r o d e j  

místní komunikace na parc. è. 198/1, 
Spolufinancování obce ve výši 10 stavebního pozemku p.è. 518/98 za 

198/2, 198/3, 199 „ firmu SKANSKA, 
000 Kè na poøízení vìcné techniky cenu 290 Kè/m2 sl. Kovaøíkové a p. 

a.s. odštìpný závod Tlumaèov, s 
pro SDH Skalièka Hladíkovi z Hranic, cena je vèetnì 

cenovou nabídkou 374 729,- Kè vè. 
· 25/ZO-2012-Návrh Smlouvy pøípojek inž. síti

DPH
o poskytnutí pøíspìvku pro SDH s · 3 4 / Z O - 2 0 1 2  -  N á v r h  

· 1 9 / Z O - 2 0 1 2  -  D l e  
O l o m o u c k ý m  k r a j e m  d l e  darovací smlouvy s Olomouckým 

doporuèení výbìrové komise 
pøedloženého návrhu krajem na pozemní komunikaci è. 

dovatele na veø. zakázku „Zateplení 
· 26/ZO-2012 - Návrh smlouvy  III/4394 a p.è. 407/2 v k.ú. Skalièka u 

sokolovny a výmìna oken, è.p. 120“, 
o vìcném bøemenu se spoleèností Hranic

firmu DEHON, s.r.o. Hranice s 
ÈEZ dle pøedloženého návrhu /p.è. · 35/ZO-2012 – nového èlena 

cenovou nabídkou 1 270 300,- Kè vè. 
579/ kulturní komise p. F. Pavlíka

DPH

Usnesení ze schùze Zastupitelstva obce Skalièka konané dne 29.3.2012 v 19.00 
hodin v salónku hospùdky u Bagarù

V úterý 8. kvìtna, v den výroèí konce 2. svìtové války, byl  na letišti v Brnì- Tuøanech slavnostnì odhalen památník 
vìnovaný èeskoslovenským letcùm bojujících na všech frontách v letech 
1939-45. 
Postavit tento pomník byl nápad našeho skalièského spoluobèana ing. 
Tomáše Vítka, který se dohodl se svým celoživotním kamarádem prof. MUDr. 
Milošem Janeèkem CSc., že za tímto úèelem založí obèanské sdružení 
„Spoleèný cíl“. Bohužel krátce na to T. Vítek zemøel, ale ve své závìti vìnoval 
na stavbu pomníku vìtší obnos finanèních prostøedkù. Jeho otec Zdenek 
Vítek byl v letech 1941-1945 lékaøem 310. stíhací perutì Royal Air Force v 
Britanii.
 Jsme rádi, že vzniklé obèanské sdružení tento nápad uvedlo ve skuteènost a 
že jsme spolu se starostkou Petrou Koènarovou, byli na tento slavnostní akt pozváni. Památník, který stojí pøed 
východem z pøíletové haly, odhalil jeden z posledních žijících pamìtníkù váleèných bojù letec Emil Boèek. 
Památník je bronzová plastika abstraktnì ztváròující køídla letadel, jejich prùnik spoleènì s destrukcí nìkterých, 
symbolicky vyjadøuje padlé letce i ty, kteøí se konce války doèkali.

 Váòa V.

Odhalení památníku v Brnì



Mezinárodní události: V lednu byla Kamenec místním rozhlasem za 12 do divadla na Brouèky, školní výlet 
podepsána v Paøíži dohoda o míru 000 Kè. do Punkevních jeskyní, besídka k 
ve Vìtnamu. V SSSR byla vypuštìna Prùbìh poèasí a jeho vliv v M D Ž ,  l a m p i ó n o v ý  p r ù v o d .  
spojovací družice Molnija 1 a bylo zemìdìlství: 24.bøezna zaèalo jarní Mateøská škola mìla 32 dìt,í o 
pokraèováno ve výzkumu mìsíce setí a za pøíznivého poèasí které se staraly paní øeditelka s. 
pomocí Lunochodu 2. V Anglii byly u k o n è e n o  3 1 . b ø e z n a .  N a  Sege�ová a pomocnice s.Juráòová.
obrovské stávky . V západní Africe a hospodáøství Tìšice se 30.bøezna Kulturní události: Nejdùležitìjší 
v Etiopii zahynuly miliony lidí z zaèaly sázet ranné brambory. událostí ve Skalièce byla oslava 90 
hladomoru po katastrofickém 4 . d u b n a  z a è a l o  s e t í  výroèí požárního sboru.Oslavy byly 
suchu. V øíjnu vypukla další cukrovky.Prvomájovou noc tedy požárníky peèlivì pøipraveny a 
i s r a e l s k o - e g y p t s k á  v á l k a .  prožily brambory v pùdì což je dle vzpomínková slavnost, s cvièením, 
Dùsledkem této války vznikla pranostiky zárukou dobré skliznì.V slavnostní schùzí a taneèní zábavou 
celosvìtová naftová krize. následujících 4 mìsících bylo zásluhou pøedsedy pana Antonína 
Události v naší vlasti: Oslavy na poèasí krásné, v èervnu teploty Stržínka,velitele sboru pana 
poèest 25 výroèí vítìzného února pøesahovaly i 30 stupòù..Travnaté M.Vašiny a ostatních èlenù 
se úèastnil s. Lenin a s. Brežnìv. žnì zaèaly 6.èervence.a byly požárního sboru.,probìhly velmi 
Soudruh generál Ludvík Svoboda  dokonèeny pøed 3.srpnem, kdy úspìšnì. I letos poøádal Kulturní 
byl znovu zvolen presidentem ÈSSR. zaèaly naplno obilní žnì.Poèasí výbor  zájezdy do divadel do 
Naše delegace vedena s. Husákem bylo suché, pršelo jen 2x. První Olomouce a do Brna, s prùmìrným 
navštívila Kubu, Mongolsko a KLDR. mrazíky pøišly 14. a 15. záøí, kdy poètem 50 úèastníkù na zájezd.
Slavilo se 100 leté výroèí malíøe b y l o  n a m ì ø e n o  m í n u s  2  Politický život v obci: Pøedsedou 
Maxe Švabinského, výstavou v stupnì.Pršet poèalo až 24.záøí. místní organizace KSÈ je nadále 
Kromìøíž i . .Mistrem svìta v  Poèasí se rychle zhoršovalo, s.K.Humplík.Pøi JZD je stranická 
krasobruslení se stal Ondøej pøibývalo mrazíku a 1. listopadu skupina v èele s Ing.Vozákem. 
Nepela.Tenista Jan Kodeš vyhrál bylo až – 8 stupòù. Øeditel v ústavu pro duševnì vadné 
turnaj v Nizozemsku. Organizace JZD a další výroba: dìti je s. Šatánek. V ÈSL nedošlo ke 
Události v obci:  MNV pokraèovalo Došlo ke sluèování s JZD Ústí v zmìnám. ÈSSM má nového 
ve své práci v nezmìnìné sestavì, ekonomický celek. Socialistické pøedsedu s. J.Hajdu.,jiné zmìny 
jen se vymìnil tajemník ,kterého se zemìdìlství dostává ráz moderní nenastaly, poèet èlenù je 37.
ujmul s. Jan Juráò. Rada MNV se zemìdìlské velkovýroby.JZD Novou vedoucí pohostinství je paní 
sešla 21x. Jako nejvìtší práce jak S ka l i è ka  m n ì l o  1 3 5  è l e n ù  Marta Jandová a vedoucí pošty 
svým rozsahem, ale i dùležitostí, p r ù m ì r n é m  v ì ku  5 0 , 3  l e t  paní A.Kubešová.
byla stavba hloubkové kanalizace. .Prùmìrná mìsíèní mzda èinila 
Zrušila se velká èást potoka u 1489 Kè.JZD má družbu se N a r o ze n í :  S m o l ko vá  J a n a ,  
Bagarového a u ústavního parku a zemìdìlci v NDR s plemenáøským Koènarová Jitka, Machalová Radka , 
zmìnila se v zahradu a v trasu pro statkem Oldemtruzg v kraji Bystrov. Valchaøová Lenka,Vinklárková 
budoucí chodník. Bylo položeno Školství: Ve dvojtøídní škole Rùžena, Hùdek Roman, Hajda 
potrubí v délce 452m. 16.øíjna byla vyuèovala øeditelka školy s. M. Radek, Cifr Jaromír,Vašinová 
kolaudována první stavba v Foltýnová a v tøídì druhé Miroslava, Janová Jaroslava, Kraka 
hodnotì 386.663Kès.Obèané vyuèovala s. M. Jelínková..Celkem Jan a Kunovský Václav.
odpracovali zdarma 1655 hod.a za místní školu navštìvovalo 21 
mzdu 9Kès na hodinu, odpracovali dìvèat a 17 chlapcù. Pøedsedou Úmrtí: Karel Burián 80 rokù. 
10102 hod.Stavba dále pokraèuje.  školní komise byl i nadále s. Pavlík. Antonín Baštán 62 rokù. Cecílie 
V akci Z byla dokonèena klubovna Pøedsedou SRPŠ s. Smolka a Krasòáková 67 rokù.
SSM. Dále bylo dokonèeno v pokladníkem s. J.Masaøík.V lednu 
sokolovnì sociální zaøízení.Na byl podniknut ples SRPŠ. Žáci mìli  Zapsal: Mojmír Váòa
skalièský rozhlas byl napojen velmi bohatý kulturní život -zájezd 
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historického centra mìsta. Dìtem se vystoupení Po vítìzství v celostátním kole „ Strom roku 2011“ 
vydaøilo a výlet se jim velmi líbil. jsme letos v únoru prezentovali naší školu, obec i 

Èeskou republiku v evropském kole této soutìže. Na konci dubna probìhla v Hranicích na námìstí 
Díky tomuto úspìchu jsme byli pozváni do Èeské p ø e h l í d k a  

t a n c ù  televize do poøadu „Živì na jednièèe“, kde jsme se 
spojená s  snažili nejen seznámit širší veøejnost s touto 
vystoupenísoutìží, ale také získat podporu v dalším hlasování. 
m  „ D e n  V evropském kole jsme se umístili na 6. místì. 
t a n c e “ .  Všem obèanùm dìkujeme za pomoc a podporu.
Naše malé Odmìnou za první místo v celostátní soutìži bylo 
b ø i š n í  arboretistické ošetøení aleje, které provádìla 
t a n e è n i c e  firma PRO-STROM z Plznì zabývající se péèí o 
s e  stromy. Ošetøení bylo provedeno v kvìtnu 
pøedstavily letošního roku. Zamìstnancùm této firmy se v naší 

širokému publiku pod vedením paní uèitelky Hanky obci velmi líbilo a cítili se spokojenì. Dìkujeme 
Svitkové a Edity Janíèkové. Své taneèní nadání r o d i n ì  

pøedvedl také žák naší školy Matìj Blažek se svým Bagarové za 
kamarádem pøi vystoupení break dance. p o s k y t n u t é  
Pøihlížející ocenili píli a snahu dìtí poøádným ubytování a 
potleskem. pohoštìní. 
Dìti se v èervnu zúèastnily pobytu na škole v V  ú n o r u  
pøírodì v Rajnochovicích. I když nám poèasí moc p r o b ì h l o  
nepøálo, dìti si pobyt užily pøi sportovní a lesní krajské kolo 
pedagogice. Sotva jsme se vrátili ze školy v l y ž a ø s k ý c h  
pøírodì, místní Sbor dobrovolných hasièù nám z á v o d ù  v  
pøipravil krásné dopoledne plné soutìží a B u ø o v ì ,  v e  

praktických ukázek, prohlídku hasièské zbrojnice a kterém se naše škola umístila na krásném druhém 
závìrem nám pøichystali pøekvapení v podobì pìny, místì. Školu reprezentovali: Martin Kuèa, Eva 
které si dìti velmi užily. Hasièùm jménem dìtí Hotaøová, Vašek Koutný, Michal Kušner a Zuzka 

Berná. Sportovcùm velké díky! dìkujeme!
Na zaèátku bøezna probìhl lyžaøský výcvik v V prùbìhu loòského a letošního roku vznikla v naší 
Tošovicích u Oder. Nìkteré dìti se zdokonalovaly ve škole nová poèítaèová uèebna, do které se nám 
sjezdovém lyžování, zaèáteèníkùm byl poskytnut podaøilo zajistit nìkolik poèítaèù, nových stolù, židlí 
odborný dozor pod vedením zkušených instruktorù. a interaktivní tabuli, která svými funkcemi a 
Zde jsme poøádali první roèník lyžaøských závodù, vybavením patøí k nejmodernìjším v Olomouckém 
které organizovala naše škola. Dìkujeme za pomoc kraji. Dìkujeme všem rodièùm, ochotným obèanùm, 
pøi organizaci tìchto závodù rodinì Kuèové, starostce obce, místnímu zastupitelstvu a 
Hotaøové a Hložkové. zamìstnancùm obce za 

jej ich obìtavou práci ,  N a š e  š ko l a  s e  z ú è a s t n i l a  
vstøícnost a pomoc pøi vystoupení na Krajském úøadì v 
realizaci této uèebny. Olomouci pøi regionální výstavì 

„Vítání jara“. Spolu s tímto Pøejeme všem obèanùm 
pásmem jsme si s dìtmi také k rá s n o u  d o vo l e n o u  a  
prohlédli  centrum Hanácké pohodové prožití letních 
metropole vèetnì orloje a dnù!                                   
morového sloupu na námìstí. Dìti 
zaujal také trojrozmìrný plán  Kolektiv ZŠ a MŠ Skalièka

Co nového v naší škole?



na leisrem vypalované døevìné spojeno i dokonalé zázemí, které máme Máme za sebou celý školní rok a pøed 
medaile pro lesní školku, dále nám na fotbalovém høišti, a za to  patøí sebou dva mìsíce oèekávaných 
vytváøí potisky všeho druhu napø. na podìkování zase našim Sokolùm.  Jste prázdnin. Doba na kterou se tìší nejen 
trièka pro rozlouèení se školáky apod. prostì úžasní. Ceníme si toho. Díky.všechny dìti ale i my uèitelé. Je èas na 
Dík Míšo! Dìkujeme i Domovu vìtrný mlýn bilancování uplynulých mìsícù.
Obrovské díky patøí i panu Hradilovi se Skalièka, který nám skýtá azyl pøi  Mohly bychom dlouze vzpomínat, co 
svým pracovním kolektivem, který nìkterých venkovních hrách a jsme udìlaly dobøe, co špatnì, co se 
nám moc pomohl pøi uskuteènìní naše vycházkách. Dìti rády míøí do parku, nám nepovedlo a z èeho máme zase 
dlouholetého snu mít vlastní indiánské což je nám umožnìno-moc dìkujeme. velkou radost. Nebylo toho zrovna 
teepí. Díky jeho šicím strojùm a velké Zároveò chceme podìkovat za ochotu málo, ale posoudit to musí jiní.  Chtìly 
ochoty nám sešil celou plachtu na tento všem zodpovìdným pracovníkùm, na bychom se zamìøit na vás,  kteøí jste 
stan. Dìkujeme, bez vás bychom to nìž se èasto obracíme s našimi výmysly. nám po celý školní rok ochotnì 

Vážíme si toho.pomáha l i .  Takže  t en to  
D á l e  d ì k u j e m e  pø íspìvek bude  jedním 
prodavaèkám v místním velkým podìkováním všem, 
obchùdku.. Vždy nám bez kterých by naše školka 
ochotnì seženou vše, co si nebyla tím, èím je.
vymyslíme. A že si nìkdy  V první øadì chceme moc 
navymýšlíme.podìkovat všem rodièùm, 
Dìkujeme provozním kteøí nám vždy vyšli vstøíc a 
zamìstnancùm, že se o nás projevili ochotu nám kdykoliv 
celý rok tak dobøe starají. V pomoci. V prùbìhu celého 
kuchyni nám vyvaøují samé roku nám do školky pøinášíte 
dobroty, kdykoliv je tøeba spoustu vìcí 
n e n í  p r o b l é m  d o d a t  a  materiálù, které nám nejen 
jídelníèek pøímo na míru. šetøí provozní výdaje, ale èasto 
Paní klízeèky trpìlivì snáší nás  insp i ru j í  k  da lš ím 
naše akce mimo bìžný èinnostem. Bez vás maminky 
režim školky. Dìkujeme a a tátové, bychom si nemohli 
ještì to s námi chvíli dovolit spoustu akcí, které se v 

nezvládli. vydržte.MŠ konají. Jedna akce za všechny, 
K tomuto podìkování pøidáme i velké která by se  bez pomoci rodièù nedala 
díky bratrùm Baštánovým, jmenovitì: Velké díky samozøejmì patøí i paní uskuteènit , je napøíklad dìtský 
Ondrovi, Vojtovi a Vítkovi, bez kterých starostce a celému obecnímu úøadu za maškarní karneval. Moc dìkujeme, jste 
se neobejde prakticky žádná akce ve dobrou spolupráci, kterou nám po celý úžasní.
školce. A� je to ozvuèení rùzných akcí, rok projevují.Další velké díky za dokonalou 
hasièský den, indiánský den, karneval, A v neposlední øadì jedno obrovské s p o l u p r á c i  p a t ø í  m í s t n í m u  
tablo, veškeré úpravy na PC (diplomy, díky paní øeditelce Dušanì Mužíkové Mysliveckému sdružení Nihlov. 
fotky, upomínkové DVD)…..je toho za vstøícnost a podporu, kterou má k Dìkujeme za propùjèení myslivecké 
spoustu. Kluci  dìkujeme, že nám nám zamìstnancùm a souhlasí  se chaty, která nám po 3 dny  poskytovala 
vìnujete svùj volný èas. všemi aktivitami, které v MŠ pro naše zázemí a azyl v dobì projektu ,, lesní 
Moc dìkujeme i panu Andrysovi, který dìti organizujeme.školka“.  Díky myslivcùm nám bylo 
nám rovnìž pomohl k našemu umožnìno seznámit dìti blíže s 
indiánskému snu a vyrobil nám železné mysliveckou tématikou. Pøedevším VŠEM  PATØÍ  OBROVSKÉ  kolíky k tomuto úèelu. Dìkujeme.panu Cifrovi, který nám vìnoval jeden DÍKY !Další dík zamíøí paní Vìøe Jevoèinové, den své dovolené a zajistil ukázky 
která se stala naší dvorní švadlenou. výcviku loveckého psa, dravce a 

Celý kolektiv mateøské školky vám Ochotnì nám sešívá, spravuje vše, co je støelby ze vzduchovky. Pro naše dìti to 
všem a hlavnì tìm nejmenším pøeje tøeba. Dìkujeme.bylo velmi atraktivní.  Móóóc 
krásné nièím nerušené prázdniny. Velké díky si zaslouží i dobrovolní dìkujeme a pøejeme lovu zdar!
Užívejte si volné letní dny a my se na hasièi ze Skalièky, kteøí nám Podìkování  si zaslouží i mladík 
vás budeme tìšit  20. srpna 2012, kdy každoroènì vìnují celý den jen a jen jménem Michal Nekola, který vždy 
se naše školièka zase otevøe.pro nás školkáèky i školáky. Vždy ochotnì splní cokoliv si vymyslíme, i 

                                                                                                       vymyslí nìco nového, atraktivního a když mu nìkdy dáváme šibenièní 
Paní uèitelky Katka a Evataky vzdìlávacího. Nakonec nás ještì termíny, vždy nám vyhoví. Podílel se 

odmìní  cenami. S touto akcí je vždy 

VELKÉ  PODÌKOVÁNÍ ZE ŠKOLKY



Za kulturou do Skalièky

Tak nám zaèalo léto - 
èas dovolených a 
odpoèinku. Pojïme 
s i  p ø i p o m e n o u t  
kulturní akce, které 
probìhly v naší obci 
na jaøe. Putování za 
v e l i k o n o è n í m  
v a j í è k e m  l e t o s  
nevyšlo kvùli poèasí, 
a le  urè i tì  s i  to  
vynahradíme na  
podzim, kdy jsme naplánovali podzimní verzi.

V nedìli 
20. kvìtna uspoøádala obec oslavu Dne matek. Pro 
maminky, babièky a tety byl pøipraven témìø dvouhodinový 
pestrý program. Vystoupily zde dìti z MŠ a ZŠ, dìvèata z 
Domova Vìtrný mlýn, dívky ze Skalièky s aerobikem  a 
nejmenší mažoretky z Hranic. Pohodové odpoledne 
doplnila živá hudba.

lidí. Nechybìl kulturní program, živá hudba, dobré jídlo a 
jako tøešinka na dortu vynikající výkon skalièských žen s 
taneèní choreografií  z muzikálu Pomáda. V sobotu 
2.èervna probìhl v zámeckém parku a na výletišti 
Pohádkový les na téma Perníková chaloupka. Na trase 
plnily dìti strastiplné úkoly, které 
souvisely s touto oblíbenou 
pohádkou a na jejím konci na nì 
èekalo pøekvapení v podobì 
koèáru s koòmi, který je zavezl zpìt 
k sokolovnì. Odpoledne pak 
pokraèovalo opékáním špekáèkù a 

 V sobotu pøíjemným posezením na výletišti. A 
19.kvìtna se odehrál v sokolovnì ve Skalièce jubilejní 10. poslední akcí tohoto jarního období 
roèník Memoriálu ing. Josefa Vozáka v rapid šachu družstev. bylo sjíždìní Beèvy v sobotu 
Turnaje se zúèastnilo 38 družstev a celkem se i s náhradníky 16.èervna. Tato akce se tìší velkému 
zapojilo 186 hráèù. Svým rozsahem je to pravdìpodobnì zájmu z øad obèanù a jejich známých a i 
nejvìtší turnaj v rapidu družstev na našem území. letošní tøetí roèník dopadl skvìle. Více 

se doètete v èlánku Patrika Jandy.

Dìkujeme za úèast na minulých akcích a 
tìšíme se nashledanou na tìch 
následujících.

  Lenka Šrámková - Kulturní výbor Poslední májový víkend probìhlo na 
výletišti u sokolovny již tradièní Kácení máje. Lepší poèasí 
jsme si nemohli pøát - návštìvnost se pøiblížila ke tøem stùm 

Pøipravujeme:
5.7.2012 - Tradièní fotbalové klání  - O pohár starostky
21.7.2012 - Soutìž o zlatou vaøeèku (I.roèník ve vaøení guláše)
3.-5.8.2012 - Cyklistický výlet se Sokoly
25.8.2012 - III. Roèník závodù Draèích lodí (pøehrada Skalièka)
8.9.2012 - Podzimní putování
14.-16.9.2012 - Festival Trampských písní
 záøí - Vítání obèánkù(termín bude upøesnìn)

Kutlurní akce v blízkém okolí:
7.7.2012 - Best Fest Rouské ( rokový festival )
14.7.2012 - Hradní bál na Helfštýnì
18. 7.2012 - Jaroslav Samson Lenk (Hranice-nádvoøí 16:00)
21.7.2012 - Jožka Èerný s cimbálovou ( Hranice- nádvoøí 16:00)
25.7.2012 - Tereza Èernochová (Hranice – nádvoøí 16:00)
4.8.2012 - Keleèský pohár Draèích lodí  (Chmelník)
15.8.2012 - Mikroregionální olympiáda ( Opatovice)
17.8.2012 - Valašské folkrockování – Rožnov (Eva Pilarová. M.Hrùza, D. Suchaøípa…)
25.-26.8.2012 - Hefaiston – Helfštýn (kováøské fórum)
8.9.2012 - Hradní kejkle (Helfštýn- šermíøské vystoupení)
14.9.2012 -  Farmáøské trhy Hranice

Jubilanti:

Baštánová Marie, è. 89      70 let 
Masaøíková Anna, è. 18      81 let
Zamazalová Olga, è.            83 let

Èervenec: 
Hroch Zdenìk, è. 139            60 let
Stratilová Marie, è. 7             60 let
Srpen:
Koènarová Milena, è. 152     60 let
Øehák Antonín, è. 62             60 let
Vašinová Marta,  è. 105        88 let
Hýžová Marie, è. 8                91 let
Pøikryl Vítìzslav, è. 25           92 let
Záøí:



Ani jsme se nenadáli a už je tu opìt léto. Rok uplynul slíbit ètenáøùm, že pokud budou mít zájem, tak pøi otevírání 

závratnou rychlostí a zdá se, že je stále  rychlejší. Alespoò z pavilonu bychom chtìli uspoøádat den otevøených dveøí, aby 

pohledu toho co se za ten uplynulý rok od prázdnin, které si pøípadní zájemci mohli pavilon prohlédnout. V takovém 

užuž klepou na dveøe, událo. V loni touto dobou rostly v pøípadì budeme obèany vèas informovat. Snad ani nemusím 

sousedství zámku vzrostlé stromy a nic nenasvìdèovalo moc zdùrazòovat, jak se naše dìvèata na zahájení provozu 

tomu, že jim zbývá už jen pár mìsícù vegetace. Pak ale pøišel tìší. Nìkterá jsou opravdu velmi nedoèkavá a já i pracovníci 

srpen. Po poklepu základního kamene nového lùžkového musejí odpovídat na spoustu všeteèných otázek. Z druhé 

pavilonu musely stromy ustoupit stavbì. Uplynul ani ne celý strany se jim nedivím. Pùjdou rozhodnì na lepší. A já za sebe 

rok. Srpen bude pøece jen až za nìjakou dobu. A dnes vedle i za ostatní jsem rád a vìøím, že se to povedlo. Povedlo se 

pùvodní budovy zámku stojí budova nová. To, co jsme si zlepšit ubytování klientek našeho zaøízení a zajistit jim tak o 

dlouho pøáli, se stalo skutkem. Nový pavilon je jen krátkou nìco dùstojnìjší život. Když už jim osud tak nepøál jako nám 

dobu pøed otevøením. Ano. Firma, která mìla stavbu na zdravým.

V kvìtnu se uskuteènilo „ozdravìní“ aleje v našem parku. starosti, vše stihla v pøedstihu. Nutno zmínit, že to je i díky 
Pøipomínám, že naše alej na konci roku 2011 získala, díky velmi vlídné zimì, která koncem roku panovala. A v únoru, 
dìtem místní ZŠ a paní øeditelce, vyznamenání Strom roku kdy naopak byla zima velmi krutá, byl pavilon už pod 
ÈR. Spolu s ocenìním získala alej i finanèní prostøedky. Za 

støechou a stavba se tak nemusela zastavit ani na okamžik. A 
tyto peníze bylo provedeno základní ošetøení aleje. Èekalo 

tak dojde k pøedání díla s nejvìtší pravdìpodobností již v 
se na zazelenìní stromù, tak aby byly dobøe rozpoznatelné 

prùbìhu prázdnin a ne až v listopadu, jak znìl pùvodní suché vìtve. Pak se dostavilo cca šest mládencù, kteøí se 
termín. To však s sebou pøinese i jisté problémy spojené s zabývají rizikovým kácením. Na lanech šplhali v korunách 
financováním pøedèasnì zahájeného provozu. Pokud aleje jako opice v pralese a oøezali suché vìtve, které by 
chceme uvést do provozu pavilon již v záøí (to je zatím naše mohly ohrozit návštìvníky parku. Byla to zajímavá práce a 

ještì zajímavìjší podívání.pracovní verze), tak to pøinese i zvýšené náklady na energie 
V nedìli 10. 6. probìhlo v našem domovì tradièní Vítání léta. jako jsou plyn, elektøina a voda. Podle pøedbìžných 
Je to pro nás jedna ze stìžejních událostí roku. Byl pøipraven propoètù nebudou malé. Bude se jednat o peníze v øádu 
bohatý program, vystoupení, soutìže, tombola, prostì vše statisícù. Odhad je asi mezi 200-300 tisíci korunami. To vše 
co k takovému dni patøí. Dìkuji touto cestou všem, kteøí se 

budeme muset dojednat s naším zøizovatelem. S dalším 
podíleli na pøípravách a byli pøítomni i v samotný den, aby 

nárùstem financování se budeme muset vypoøádat pøíští rok. 
zajistili jeho zdárný prùbìh. 

Ten už totiž bude bìžet celý, zatím co nyní nám pùjde o Antonín Nìmec - øeditel domova
dofinancování posledních ètyø mìsícù roku. Dopøedu mohu 

Z Domova Vìtrný mlýn

Sjezd Beèvy 2012
Tøetí roèník vodáckého situaci s ledovým oproti pøedchozím roèníkùm byl 
sjezdu se uskuteènil v k l i d e m  a  problém se zaparkováním lodí kvùli 
sobotu 16. èervna. Ještì z a p á l e n o u  výšce hladiny øeky. Obsluhu hospùdky 
ve støedu a ve ètvrtek by c igaretou.  Asi  v Hustopeèích jsme opìt zaskoèili, ale 
nikoho nenapadlo se na h o d i n o v á  nakonec se všichni obèerstvili a mohli 
Beèvu vydat v èemkoliv záchranná akce jsme se vydat dál. Rozkaz Veolia 
g u m o v é m  k v ù l i  transport znìl jasnì: „ve ètyøi u 
v y t r va l ý m  d e š � ù m .  Vápenky“. Díky vysoké hladinì ubíhala 
Poèasí se naštìstí v pátek cesta rychle a bez velkého úsilí, sem 
umoudøilo a hlavnì tam se nìkdo „udìlal“, ale v horkém 
tropy pøedpovídané na sobotu odpoledni urèitì nelitoval pøíjemného 
nenechaly nikoho na  pochybách. osvìžení. Úkol byl splnìn, dojeli jsme 
První pot okusilo 50 vodákù už pøi vèas a autobus nás v poøádku dovezl 
nafukování raftù a pálav, zato první do Skalièky. Opláchli jsme lodì a 
vlnka za choryòským mostem byla pro nakonec  jsme spláchli žízeò v naší 
všechny hraèka. Další, teï už poøádné Hospùdce u Bagarù.

se zdaøila a všichni se v poøádku dostali krùpìje potu, zažívalo 5 odvážlivcù na 
na bøeh. Cesta do Hustopeè pak uvíznutém raftu na nejtìžším sjezdu za   Patrik Janda
tradiènì probíhala v poklidu, jen Choryní. Jen šestý odvážlivec øešil 



V sobotu 19.5.2012 se odehrál v sice Rajnochovice a Rošáda Prostìjov B. Samozøejmostí 
Sokolovnì ve Skalièce jubilejní 10. roèník je i ocenìní nejlepších hráèù na jednotlivých 
Memoriálu ing. Josefa Vozáka v rapid šachovnicích a to bylo následující:
šachu družstev.Turnaje se zúèastnilo 38 1 šachovnice:
družstev a celkem se i s náhradníky Biolek Richard st. , Zwardoò Vojtìch, Pøikryl Tomáš
zapojilo 186 hráèù. Hrálo se tempem 2 šachovnice:

2x15 min. a hlavním kritériem byl souèet jednotlivých Roubalík Jakub, Obšivaè Josef, Misiuga Andrzej
partií. V turnaji se pøedstavili tøi držitelé titulu IM a šest 3 šachovnice:
držitelù titulu FM. Celkem tøi družstva pøesáhla Brázdil Roman, Rosinský Pavel, Vicenec Roman
prùmìrný raiting 2200 a ètrnáct týmù 2000.Svým 4 šachovnice:
rozsahem je to pravdìpodobnì nejvìtší turnaj v rapidu  Mrva Marek, Koutný Petr, Rafaja Marek
družstev na našem území. Nejlepší ženou v turnaji byla Doubravová Olga, 
Nejlépe se daøilo družstvu Zlína, které hrálo ve složení: nejstarším hráèem Neèesaný Zdenìk a nejmladším 
Sosna Jan, Roubalík Jakub, Krèál Michael a Koutný Petr, úèastníkem Nehyba Martin.
které získalo 27,5 bodù. Druhé místo patøilo družstvu Po skonèení turnaje družstev byl odehrán i turnaj v 
Hutiska  Solanec, které hrálo ve složení: Zwardoò bleskovce, kterého se úèastnilo 32 hráèù. Pomìrnì v 
Vojtìch, Misiuga Andrzej, Gibiec pohodì v nìm zvítìzil Marcin Steczek z 
Ernest a Mesiarik Rudolf. Ti uhráli 25 PL, za ním na druhém místì skonèil Jan 
bodù. Tøetí místo obsadila tradiènì Sosna a tøetí byl jeho Zlínský kolega 
silná Kromìøíž ve složení: Mudrák Michal Krèál.
Josef, Karlík Vladimír, Brázdil Roman Aèkoli jsme se jako poøadatelé snažili 
a Petøík Petr, kteøí získali 23,5 bodù. udržet úèastníky i po odehrání turnaje 
Ètvrté místo patøilo Valašské Bystøici u tradièní besedy, nepomohlo ani 
s 23- mi body, pátá byla Zbrojovka nainstalování televize a vìtšina 
Vsetín a o pùl bodu na šestém místì spìchala na hokejový zápas a taky na 
skonèilo domácí družstvo, Skalièka A. finále ligy mistrù ve fotbale. Myslím, že 
Jediný zahranièní úèastník Hetman Konin z PL obsadil prostøedí a podmínky byly na dobré úrovni a nechybìly 
14-té místo. Nutno podotknout, že bodové rozdíly byly ani tradièní pecáky a dobré jídlo. Po sportovní stránce 
velmi malé a rozhodovala každá remíza o nìkolik pøíèek. mìl turnaj velmi vysokou úroveò a myslím, že ani 
Dá se øíci, že jenom družstvo Skalièky D, mìlo vìtší organizaènì nebyly žádné problémy. Èasový skluz 17 
odstup a s 9 body skonèilo na posledním 38 místì. By� v minut, který jsme získali hned v zahájení se sice 
tomto družstvu nastupovali krajští pøeborníci v rapidu nepodaøilo dohnat, ale ani se nezvýšil. Poprvé jsme 

žákù, zatím to na turnaj neomezili poètem družstev a tak jsme zažili 
s i l n é  s o u p e øe  novinku, kdy se èást turnaje odehrávala i ve stanu. 
n e s t a è i l o .  Myslím,. Že ani to nebylo špatné a urèitì se na pøíští 
Oc e n ì ny  b y l y  roèníky rádi pouèíme z vašich podmìtù a reakcí.
nejen družstva Chtìl bych touto cestou také podìkovat všem 
n e j l e p š í  v  sponzorùm zejména z naší malé obce a taky 
celkovém poøadí, generálnímu sponzoru letošního roèníku, kterým byl 
ale i týmy s nižším mikroregion Hranicko. Také chci podìkovat všem, kteøí 
Elo, protože je se na uspoøádání této akce podíleli a to zejména tìm, 
n a š í  kteøí zùstávají pro bìžného úèastníky neviditelní, jako 

dlouhodobou snahou motivovat i slabší šachisty, kteøí jsou kuchaøky, obsluha, ale i lidé z obce kteøí se podíleli 
šachy hrají vyloženì pro zábavu a potìšení. Nejlepším na pøípravì celého turnaje. Ono napéct 64 pecákù a 
týmem s Elo do 1900 byl Spartak Pøerov a s Elo do 1700, pøipravit takøka 400 jídel je velmi nároèné.
to bylo družstvo Vinar, vedené Tomášem Pøikrylem. 

  Jaromír VozákZvláštní cenou za nejrodinnìjší tým bylo ocenìno 
družstvo Lubiny, jehož všichni hráèi mìli pøíjmení Káòa. 
Ceny obdržely i týmy s nejvyšším a nejnižším vìkem a to 

Šachový turnaj družstev 



také provádìli ve tøech pøípadech proèištìní Každé jaro je  pro 
kanalizace v obci za pomocí cisterny.dobrovolné hasièe ve 

z n a m e n í  n e j v ì t š í  Nejvíce èasu jsme ale zamìøili na údržbu a opravu 
a k t i v i t y ,  p r a c í  a  techniky a školení èlenù zásahové jednotky. 27. 
tradièních akcí, které dubna jsme se zúèastnili školení zásahových 
poøádají. Tyto akce musí jednotek obcí okrsku Skalièka, které probìhlo na 
s k l o u b i t  s e  s v ý m  požární stanici HZS Hranice. Po proškolení daných 
zamìstnáním a rodinou, témat probìhla exkurze požární stanice. Dále pak 
což není jednoduché, ale urèení èlenové jednotky prošli 20. dubna  školením  
d í k y  o b ì t a v o s t i  a  na požární stanici v Pøerove v základech první 
nadšení se nám vše pomoci.
podaøilo zvládnout. Nejvìtší akcí, které jsme se zúèastnili, 
Jedna z vìtších akcí, bylo 6. èervna taktické cvièení 
kterou každoroènì SDH pøipravuje Integrovaného záchranného systému. 
a organizuje je Kácení máje, která Námìtem byl rozsáhlý lesní požár v 
byla  upoøádána i letos ve spolupráci katastru obce Uhøínov, kterého se 
se Sokolem a Obecním úøadem. zúèastnilo 19 jednotek IZS. Naše 
Tato kulturní akce probìhla 23. jednotka mìla za úkol na letišti v 
kvìtna v areálu místní sokolovny. Drahotuších spoleènì s JSDH  Bìlotín 
Další akcí, na kterou jsme se museli plnit vodou letadlo, které hasilo požár 
pøipravit, bylo první kolo požárního na Uhøínovì.
sportu konané 19. kvìtna v H. A co nás ještì èeká?  Právì Tìšících. Toto okrskové kolo je pro pøipravujeme pro naše dìti ze jednotky povinné z dùvodu školky a školy oblíbený provìøení akceschopnosti jednotek.  has ièský dìtský den se  Naše družstvo tento závod opìt zvládlo na soutìžemi a oblíbenou pìnou.jednièku a zvítìzilo.

Následnì, za týden, èeká 5. kvìtna èlenové SDH provedli sbìr zásahovou jednotku cvièení železného odpadu v obci. Souèasnì byl o k r s k u  S k a l i è k a ,  k t e r é  provádìn úklid obecních komunikací od probìhne v ZŠ Ústí.naplaveného bahna po pøívalovém dešti 
pomocí CAS 32 T 138.

Jaromír Honeš -  Velitel SDHNa žádost Obecního úøadu Skalièka jsme 

Èinnost SDH Skalièka

dovoluji si Vám po posledním zápase zhodnotit 
právì skonèenou fotbalovou sezonu 2011/2012.
Do jarního pokraèování jsme vstupovali ze 
3.místa po podzimní èásti s odhodláním
pokusit se a porvat o možnost postupu do 
okresního pøeboru. První zápasy jsme zvládli
na výbornou, další domácí i venkovní zápasy se 
od nás odklonilo fotbalové štìstí a tak i pøi 
skuteènosti, že jsme byli jasnì lepším týmem ve 
všech zápasech, tak jsme body potøebné
k možnosti postupu ztráceli. Závìreèné zápasy 
jsme už zvládli v našem herním stylu a
pøipsali si poøebné body. V prùbìhu jarní èásti 
jsme se v tabulce pohybovali okolo 4.-5. místa,
po úspìšném závìru sezony jsme se vrátili na 
velmi krásné a historicky jedno z nejlepších
umístìní, na tøetí místo tabulky.
Celkem jsme v jarní èásti získali 19 bodù a 
vstøelili 26 branek. Nejlepším støelcem se stal
Jarda Škuta s 13 brankami.Jménem trenérù 

venkovních zápasech.Zároveò Vás chci srdeènì bych chtìl podìkovat všem hráèùm za aktivní 
pozvat na tradièní fotbalový turnaj na našem høišti "O p ø í s t u p  p o  c e l o u  s e z ó n u ,
POHÁR STAROSTKY OBCE SKALIÈKA", který se za skvìlou partu, dále všem spolupracovníkùm, kteøí 
uskuteèní ve ètvrtek 5.7.2012.b e z c h y b n ì  z a j i š � u j í  d o m á c í  z á p a s y  a

v neposlední øadì chci podìkovat všem fanouškùm, 
Vlastimil Adámek - trenér mužstvakteøí nás podporovali jak pøi domácích tak pøi 

Vážení pøátelé skalièského fotbalu,





TURNAJ VE FOTBALE 
O PUTOVNÍ POHÁR

STAROSTKY

Bohaté obèerstvení: makrely, kabanos, toèené pivo, limo

V pøestávce fotbal mladších žákù a pro dìti ètyøkolky

Zaèátek akce: 5.7.2012 v 11.30h
Zaèátek prvního utkání: 12.00hod

Úèastníci: TJ Sokol Skalièka
                  TJ Sokol Ústí
                  TJ Sokol Opatovice
                  TJ Sokol Bìlotín
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